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PROTOKÓŁ NR XLVI/10 

z Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 czerwca  2010 roku 

  

XLVI Sesję Rady Gminy otworzył  o godz. 9.00 przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław 

Czerwiec, który  przywitał radnych i przybyłych gości.  

 

Obecni na posiedzeniu byli również:  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Radca Prawny – Marianna Pawęzowska -  Klebaniuk 

Sekretarz Gminy- Maria Wilk 

Piotr Wołczyński /przedstawiciel firmy Gant/ 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec otworzył XLVI Sesję Rady Gminy. Następnie 

przywitał radnych, sołtysów, Wójta gminy wraz z pracownikami oraz gości /lista obecności w 

załączeniu/. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż  Rada jest władna do 

podejmowania uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec odczytał porządek obrad.  

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad? 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Proszę o ujęcie w dowolnym punkcie projekt uchwały w 

sprawie zaopiniowania projektu uchwały nr XXVII/ /10 Rady Powiatu Wrocławskiego w 

sprawie zmian w podziale powiatu na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz 

liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec; Proszę ująć ten projekt w punkcie 28 

porządku obrad. 

 

Porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

1. Otwarcie obrad, informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2010 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej Gminie Wilków. 
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7. Podjęcie uchwały W sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na finansowanie wieloletnich zadań 
inwestycyjnych porządkujących gospodarkę wodnościekową w Gminie Kobierzyce w latach 
2010-2011. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Kobierzyce 
na lata 2010-2014. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 
Kobierzycach na oddanie w użyczenie Związkowi Międzygminnemu Ślęza-Oława części 
gruntu, na którym zlokalizowany ma być Publiczny Punkt Dostępu do Internetu w 
miejscowości Kobierzyce. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/483/09 Rady Gminy Kobierzyce z 
dnia 20 listopada 2009 roku w sprawie wyposażenia przedszkola samorządowego w Ślęzie 
ul.Przystankowa 2 (wcześniej z/s w Bielanach Wr.) w nieruchomość stanowiącą własność 
Gminy Kobierzyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII 411/04 Rady Gminy Kobierzyce z 
dnia 3 listopada 2004 r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi 
własność Gminy Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni spełnić przedsiębiorcy ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 
schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 
części na terenie Gminy Kobierzyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Solna. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec nad Ślężą. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Tulipanowej w środkowo-zachodniej części 
obrębu Ślęza. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ul. Niebieskiej i Atramentowej w północnej części 
obrębu Bielany Wrocławskie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wschodniej części wsi Racławice Wielkie.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Domasławską, Sportową i Zdrową w 
środkowej części wsi Tyniec Mały.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ulicami Radosną, Nastrojową i Bratnią oraz 
projektowaną drogą w środkowo-północnej części wsi Wysoka. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXXVIII/456/09 
z dnia 22 października 2009r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Kolejowej i Wrocławskiej w środkowo-
zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Kolejowej i Ryżowej w środkowo-
zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Wrocławskiej, Kolejowej i Ryżowej w 
środkowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Lipową a ul. Tarnopolską 
w południowo-wschodniej części wsi Wierzbice. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych w południowej 
części obrębu Tyniec Mały. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w północno-wschodniej części wsi Wysoka. 
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27. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Chabrowej i Różanej w środkowo-
południowej części wsi Wysoka. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały nr XXVII/ /10 Rady Powiatu 
Wrocławskiego w sprawie zmian w podziale powiatu na okręgi wyborcze, ustalenia ich 
numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych. 

29. Informacja na temat propozycji ugody w sprawie realizacji porozumienia z dnia 31 grudnia 
2007 r. z firmą Quart Development S.A. 

30. Informacja w sprawie działań Gminy ograniczających nielegalne podłączenia do kanalizacji 
sanitarnej. 

31. Informacja o przydziale mieszkań komunalnych w Pustkowie Żurawskim. 
32. Interpelacje radnych. 
33. Zapytania radnych i sołtysów. 
34. Wnioski i sprawy różne.  
35. Zakończenie obrad.   
 
 
Ad.3. 
 
Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Gminy. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” przyjęła  protokół z XLV 

Sesji Rady Gminy. 

 

Ad.4. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik odczytał sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności /załącznik 

nr 1/. 

 

Ad.5. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radny Arendarczyk: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Kasprzyk: 

1. 1 600 000 zł –ze sprzedaży czego wynika ta kwota? 

2. 1 200 000 zł –zwiększenie na zakup wody  o co chodzi? 

3. zakup busa ? 

4. 40 000 zł – zakup kosiarki dla Jaszowic –pół roku temu 

mówiło się, że będzie ekipa porządkowa, która będzie się 

koszeniem zajmowała. Kupowanie kosiarki w tych 

okolicznościach to chyba niepotrzebny wydatek. 

5. 20 000 zł – tyle przeznaczamy dla Gminy Wilków – stać naszą 

gminę na większą pomoc – myślę, że 50 000 zł to byłaby kwota 

adekwatna. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Ekipa musiałaby 2-3 razy w tygodniu kosić tam trawę, a ekipa 

ma już dużo pracy choć nie jest jeszcze usprzętowiona do końca. Będzie taniej i lepiej. 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeśli chodzi o boisko w Jaszowicach –zawiaduje tym obiektem 

GCKiS, w tej chwili kosi tam prywatna kosiarka. 

1 600 000 zł – kwota ta wynika ze sprzedaży działki gminnej za Cargillem. 

1 200 000 zł – zadanie zlikwidowane z niewygasających i dane do bieżących zadań. 

Bus - miał być kupiony przez GCKiS, pojawiły się jednak prawne przesłanki mówiące o tym, 

że nie powinniśmy przeznaczać na GCKiS dotacji celowych więc postanowiliśmy zakupić busa 

i użyczyć dla GCKiS. 

 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/547/10 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2010 

rok. 

 

Ad.6. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Radny Arendarczyk: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Matuszewski: Nie zgadzam się z radną Kasprzyk co do 50 000 zł – i tak jesteśmy 

poszkodowani bo płacimy 7 mln janosikowego na te biedne gminy. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/548/10 w sprawie pomocy finansowej Gminie Wilków. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radny Arendarczyk: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/549/10 W sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na 

finansowanie wieloletnich zadań inwestycyjnych porządkujących gospodarkę 

wodnościekową w Gminie Kobierzyce w latach 2010-2011. 
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Ad.8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Arendarczyk: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Radny Łoposzko i radny Sobiesiak opuścili salę obrad. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych, 12 głosami „za” podjęła 

uchwałę nr XLVI/550/10 w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 

Kobierzyce na lata 2010-2014 

Ad.9. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Połchowski: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych, 12 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/551/10 w sprawie wyrażenia zgody Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Kobierzycach na oddanie w użyczenie Związkowi Międzygminnemu Ślęza-

Oława części gruntu, na którym zlokalizowany ma byd Publiczny Punkt Dostępu do 

Internetu w miejscowości Kobierzyce. 

Ad.10. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radny Arendarczyk: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13radnych, 13 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/552/10 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/483/09 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 20 listopada 2009 roku w sprawie wyposażenia przedszkola 

samorządowego w Ślęzie ul.Przystankowa 2 (wcześniej z/s w Bielanach Wr.) w 

nieruchomośd stanowiącą własnośd Gminy Kobierzyce 

 

Ad.11. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Połchowski: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13radnych, 13 głosami „za” podjęła 

uchwałę nr XLVI/553/10 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/411/04 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 3 listopada 2004 r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własnośd Gminy Kobierzyce 

Ad.12. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Połchowski: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13radnych, 13 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/554/10 w sprawie wymagao, jakie powinni spełnid przedsiębiorcy 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, 

prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Kobierzyce 

Ad.13. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie:  

radna  Kasprzyk opuścili salę obrad. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych, 12 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/555/10 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Solna 

Ad.14. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Radna Kasprzyk: To nie jest zawód tych panów lecz ich hobby. To jest piękna miejscowość z 

tradycjami sięgającymi joanitów-zachowajmy jakąś powagę. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. Poza tym 

zachowajmy jakąś konsekwencję skoro radzie sołeckiej powierzyliśmy akceptowanie nazw 

ulic. 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 8 głosami „za” , przy 3 głosach przeciw i 3 

głosach wstrzymujących się podjęła 
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uchwałę nr XLVI/556/10 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec nad Ślężą 

 

Ad.15.  

Wójt Gminy Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 13 głosami „za” , przy 1 głosie przeciw  

podjęła 

   

uchwałę nr XLVI/557/10 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały 

Ad.16 

Radna Kasprzyk: Co to będzie ten „instytut betonu”? 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Warunek był taki żeby powstał instytut przy betoniarni. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie:  

Radny Sobiesiak i radny  Połchowski opuścili salę obrad. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych, 11 głosami „za”przy 1 osobie nie głosującej 

podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/558/10 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Tulipanowej w środkowo-zachodniej 

części obrębu Ślęza 

 

Ad.17. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych, 12 głosami „za” podjęła 
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uchwałę nr XLVI/559/10 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Niebieskiej i Atramentowej w północnej części 

obrębu Bielany Wrocławskie 

Ad.18. 

Umowa z firmą Gant /załącznik nr 2/ 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: W związku z nową ustawą proszę wykreślić paragraf 5 punkt 4 

oraz paragraf 10 punkt 13.  

Głosowanie wniosku wójta o wykreślenie: 

Za- 14 osób 

Wniosek został przyjęty. 

Radny Arendarczyk: Infrastruktura dotycząca przedszkola – nie ma tego w umowie a 

należałoby uzupełnić skoro są takie deklaracje ustne. 

Piotr Wołczyński /przedstawiciel firmy Gant/:1.budynek z przeznaczeniem pod usługi 

edukacyjne, 2. zachowanie terminów jeśli chodzi o budowę drogi 

Mecenas Marianna Pawęzowska-Klebaniuk: Pan Wólczański jest umocowany choć nie mamy 

jeszcze wpisu do KRS-u, ale mamy protokół Rady Nadzorczej. 

Radny Rytelewski: Wnioskuję aby ten projekt odłożyć na następną sesję. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Gant oświadcza , że zrealizuje obiekt z funkcją edukacyjną nie 

później niż do końca grudnia 2011 r. 

Piotr Wołczyński /przedstawiciel firmy Gant/: Wybudujemy drogę jak pozyskamy kasę ze 

sprzedaży mieszkań, to wszystko jest uzależnione w czasie. 

Radny Gruca: Do 2016 r droga szutrowa i co dalej? 

Piotr Wołczyński /przedstawiciel firmy Gant/:A później zrealizujemy terminy umowne. 

Radny Stadnik: Gdyby został ten teren pod działalność gospodarczą – co mogłoby być w 

zamian za mieszkaniówkę? 

p. Maszka: np. Cargill, Cadbury. 

Radny Gruca: 3 mln 700 tys zł – na jaką część inwestycji wystarczy? 

Piotr Wołczyński /przedstawiciel firmy Gant/:Na budowę docelowej drogi. 

Radny Arendarczyk: Na ile osób będzie przedszkole? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Inwestor nie będzie operatorem tego przedszkola. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Czy można wpisać 300 metrów kwadratowych? 

Piotr Wołczyński /przedstawiciel firmy Gant/:Tak, ale lepiej wpisać około 300. 

Głosowanie wniosku radnego Rytelewskiego: 

Za- 4 osoby, przeciw 6 osób, 2 osoby wstrzymały się od głosu 
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Wniosek został odrzucony. 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 7 głosami „za”przy 1 głosie przeciw i 5 

głosach wstrzymujących  podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/560/10 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wschodniej części wsi Racławice Wielkie 

Ad.19. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych, 11 głosami „za” przy 1 osobie nie 

głosującej  podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/561/10 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Domasławską, Sportową i Zdrową w 

środkowej części wsi Tyniec Mały 

 

Ad.20. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie:  

Radny Sobiesiak wrócił na salę obrad. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 12 głosami „za” przy 1 osobie nie 

głosującej  podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/562/10 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ulicami Radosną, Nastrojową i Bratnią oraz 

projektowaną drogą w środkowo-północnej części wsi Wysoka 

 

Ad.21. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Radny Arendarczyk: Co się dzieje z przejściem od ulicy Makowej do Arkadii? Dlaczego tego 

nie potrafimy załatwić? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Chodzi o sam grunt. Zajmiemy się tym tematem na etapie planu. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik:Chodnik dla dzieci będzie wybudowany jeszcze w tym roku. 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 12 głosami „za” przy 1 osobie nie 

głosującej  podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/563/10 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr 

XXXVIII/456/09 z dnia 22 października 2009r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Kolejowej i 

Wrocławskiej w środkowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Ad.22. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 13 głosami „za” przy 1 osobie nie 

głosującej  podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/564/10 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Kolejowej i Ryżowej w środkowo-

zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie 

 

 

Ad.23. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 13 głosami „za” przy 1 osobie nie 

głosującej  podjęła 
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uchwałę nr XLVI/565/10 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Wrocławskiej, Kolejowej i Ryżowej w 

środkowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie 

Ad.24. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 13 głosami „za” przy 1 osobie nie 

głosującej  podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/566/10 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Lipową a ul. 

Tarnopolską w południowo-wschodniej części wsi Wierzbice 

Ad.25. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 13 głosami „za” przy 1 osobie nie 

głosującej  podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/567/10 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych w 

południowej części obrębu Tyniec Mały 

 

Ad.26. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 13 głosami „za” przy 1 osobie nie 

głosującej  podjęła 
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uchwałę nr XLVI/568/10 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w północno-wschodniej części wsi Wysoka 

 

Ad.27. 

Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 13 głosami „za” przy 1 osobie nie 

głosującej  podjęła 

 

 

uchwałę nr XLVI/569/10 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Chabrowej i Różanej w środkowo-

południowej części wsi Wysoka 

Ad.28. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Radny Połchowski: Komisja Użyteczności pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12radnych, 12 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr XLVI/570/10 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały nr XXVII/ /10 Rady 

Powiatu Wrocławskiego w sprawie zmian w podziale powiatu na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych 

 

Ad.29. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć przedstawił informację na temat propozycji ugody w sprawie 

realizacji porozumienia z dnia 31 grudnia 2007 r. z firmą Quart Development S.A. /załącznik nr 3/ 

 

Ad.30. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik przedstawił informację w sprawie działań Gminy ograniczających 

nielegalne podłączenia do kanalizacji sanitarnej. /załącznik nr 4/ 
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Ad.31. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik przedstawił informację o przydziale mieszkań komunalnych w 

Pustkowie Żurawskim. /załącznik nr 5/ 

 

Ad.32. 

Radna Kasprzyk złożyła interpelację na piśmie /załącznik nr 6/. 

 

Ad.33. 

Radna Kasprzyk przedstawiła wniosek państwa Sterników-chcą budować domy siedliskowe. 

Radny Kmiecik: Czy wiadomo coś o likwidacji poczty w Tyńcu Małym? 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik- Nikt tego tematu do urzędu nie zgłaszał. 

Radny Arendarczyk: 

1. Pytanie mieszkańca terenu ATM – czyim 

obowiązkiem jest koszenie tamtego rowu? 

2. W jaki sposób będzie można zapoznać się z 

interpelacją pani radnej? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec : Jeśli interpelacja jest przedstawiana na sesji 

to odpowiedź dostają wszyscy a jeśli jest złożona na piśmie to nie ma takiej potrzeby i nie 

będzie w BIP-ie. 

Radny Arendarczyk: Interpelacje są składane do Wójta lub do Przewodniczącego –byłem 

przekonany, że to idzie do rady. 

Radny Muraczewski: 1. Inwestor pod wiaduktem – zostanie bałagan. Chciałbym, żeby 

dopilnować ich działań. 2. Apeluję aby wyrównać i utwardzić drogę 162/2 - prowadzącą do 

tamy 3. w Ślęzie przy drodze 193 jest ogrodzenie budowane – mury chińskie- są działki rolne, 

do których rolnicy muszą dojechać a to ogranicza. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Przekażę te tematy panu Ligasowi. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec : Zamykam XLVI Sesję Rady Gminy. 

 

Liczba załączników: 6. 

 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20100629. 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczący Rady Gminy:  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                 Czesław Czerwiec 

 


